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بررسی مشکلات روستای باغ معروف با فرماندار شهرستان تبریز

فرماندار تبریز: بخشدار، دهیاران و اعضای شورای با نگاهی چند بعدی، به توسعه روستاها
کمک کنند.

در جلسه بررسی مشکلات روستای باغ معروف، فرماندار تبریز بر اهمیت برگزاری جلسات تخصصی و توجه به

فرهنگهای محلی تأکید کرد و گفت: بخشدار، دهیار و اعضای شورای با نگاهی چند بعدی، به توسعه منطقه کمک کنند

و تعامل بین صنعت و محیط زیست را مورد توجه قرار دهند.

در جلسه بررسی مشکلات روستای باغ معروف، فرماندار تبریز بر اهمیت برگزاری جلسات تخصصی و توجه به فرهنگ های محلی تأکید کرد و گفت: بخشدار، دهیار و اعضای

شورای با نگاهی چند بعدی، به توسعه منطقه کمک کنند و تعامل بین صنعت و محیط زیست را مورد توجه قرار دهند.

دکتر گرشاسبی با اشاره به باغ معروف به عنوان یک مکان صنعتی، بر لزوم تعامل بین صنعت و مردم و اهمیت حفظ محیط زیست تأکید کرد و افزود: مجموعه پتروشیمی در حوزه

محیط زیست بسیار خوب کار کرده اند و تعادل باید حفظ شود. فرماندار تبریز گفت: بودجه ای قابل قبول برای پروژه های فرهنگی، ورزشی، اجتماعی و آموزشی در این روستا

اختصاص یافته است.

دکتر گرشاسبی در ادامه بر ضرورت ارتقاء زیرساخت ها و بهره گیری از توانمندی های تبریز تأکید کرد و گفت: ما باید به سمت توسعه پایدار پیش برویم و همفکری و همکاری بین

ادارات و جامعه را تقویت کنیم.

وی در پایان بر اهمیت مدیریت پدیده ها و نهادینه کردن این فرآیندها تأکید کرد و گفت: &ldquo;حل مشکلات این روستا و سایر مناطق بدون همراهی و همکاری مردم میسر

نخواهد بود. به مرور زمان باید این پدیده ها را مدیریت کرده و نهادینه کنیم.
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